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Schriftelijke vragen gesteld door GroenLinks 
 

Vraag Naar aanleiding van de Perspectiefnota 2020 - 2023: Zijn deze kosten (3 t 
structureel/7 incidenteel) de enige kosten die voor klimaatadaptatie gemaakt 
worden? Of worden er bij grote projecten in bv spoorzone of nieuwe woningen ook 
binnen het project uitgaven voor klimaatadaptatie gedaan ? 

Fractie GroenLinks 

Antwoord Nee, dit zijn niet de enige kosten die voor klimaatadaptatie worden gemaakt. 
Binnen projecten kan via slim ontwerp klimaatadaptatie vaak al worden 
meegenomen. Wanneer dit extra investeringen vraagt zal dit worden gefinancierd 
vanuit projecten en grondexploitaties zelf of vanuit het gemeentelijke rioleringsplan 
(GRP) of eventueel aparte kredietaanvragen. Ook wordt gezocht naar 
cofinanciering door andere overheden of private partijen. Zo hebben wij de 
afgelopen jaren in totaal € 5,8 miljoen cofinanciering ontvangen vanuit de 
IJsselvechtdelta gelden van de provincie Overijssel. 

  

Vraag Naar aanleiding van de informatienota halfjaarrapportage sociaal domein: Wat is 
het effect van de vacaturestop bij Tiem om de financiële opgave te kunnen 
realiseren ? 

Fractie GroenLinks 

Antwoord Tiem heeft niet zozeer een vacaturestop. Het is echter niet vanzelfsprekend dat 
een ontstane plek direct weer ingevuld. Deels vanwege financiële afwegingen, 
maar ook omdat Tiem op een andere manier de dienstverlening wil inrichten. Meer 
collectieve aanpakken (met daarbinnen individuele aandacht) en meer inzetten op 
aanpakken met werkgevers.  

  

Vraag Naar aanleiding van de Perspectiefnota 2020 - 2023: Kan worden toegelicht hoe 
de incidentele investeringen de komende jaren in Circulaire economie besteedt 
gaat worden? Waar wordt de extra 2 ton aan besteed ? 

Fractie GroenLinks 

Antwoord Dit betreft met name geld dat besteed zal worden aan diverse projecten die op ons 
pad komen de komende twee jaren. Denk hierbij aan projecten vanuit de stad of 
vanuit het Rijk of provincie waarbij naast subsidie ook een eigen bijdrage wordt 
gevraagd. Hierdoor kunnen we actief participeren aan deze projecten en zorgen 
voor een versnelling van de circulaire economie in onze stad. Ook kan waar nodig 
specilistische kennis ingehuurd worden. Hierbij enkele voorbeelden uit 2019: 

 Kennis over circulaire gebiedsontwikkeling voor De Tippe (50% subsidie 
provincie/50% eigen bijdrage) 

 Pilot 'Harde Kunststoffen Dieze-Oost'  en 'Circulaire ambachtscentra 
kringloopwinkels'.  

 Inhuur kennis circulair aanbesteden bedrijfsafval 

 Deelname aan Cirkelstad Zwolle 

 Delname pilot Dutchfiets, bruikleen van 2 circulaire fietsen.   
  

  



2 
 

Vraag Bij de PPN  en Berap is niets gezegd over verleggen van Kroesenallee (en 
Wijthmen fase 1) Wat is nu de stand van zaken en komen we aan het einde toch 
niet voor financiële verrassingen te staan?  

Fractie GroenLinks 

Antwoord Momenteel wordt de Anterieure Overeenkomst met de ontwikkelaar opgesteld. 
Gelijktijdig dient de ontwikkelaar haar overeenkomsten met de grondeigenaar en 
direct betrokkenen te formaliseren. Dit is een intensief traject welke zich 
momenteel in de eindfase bevindt. In de AO tussen de gemeente en de 
ontwikkelaar worden de afspraken vastgelegd mbt de vergoeding van de 
gemeentelijke begeleidingskosten, de procedurekosten en de bovenwijkse 
voorzieningen. Over de bedragen is reeds een akkoord bereikt. Kort samengevat 
houdt dit in dat er vanuit de gemeente geen kosten te verwachten zijn mbt de 
ontwikkeling, ook niet achteraf. Het risico ligt volledig bij de ontwikkelaar. 
 
De gemeentelijke kosten voor de omlegging van de Kroesenallee zijn gedekt en 
maken om die reden geen onderdeel uit van de stukken bij het Voorjaarsmoment. 
In het verleden heeft de provincie ten aanzien van draagvlak en financiële bijdrage 
voor de Kroesenallee aangegeven daar positief en welwillend in te staan. Nu het 
coalitieakkoord van de provincie is vastgesteld en hun richting is bepaald kan de 
formele aanvraag worden ingediend en kunnen deze toezeggingen in het najaar- 
als het aan de gemeente ligt- worden bekrachtigd. 
 

  

Vraag Naar aanleiding van de Perspectiefnota 2020 - 2023: Er is in totaal de komende 
jaren per jaar minimaal 1.2 miljoen beschikbaar voor energietransitie. Zijn deze 
kosten voor personeelskosten of ook voor projectkosten. Kan uiteen gezet worden 
welke projecten gefinancierd worden met dit bedrag of waarop ambtelijk wordt 
ingezet dmv dit bedrag . 

Fractie GroenLinks 

Antwoord Het bedrag van 1,2 miljoen is bedoeld voor zowel personeelskosten als 
projectkosten. De projectkosten bestaan bijvoorbeeld uit onderzoek, inhuur van 
kennis of adviseren van bewoners over verduurzaming van woningen. In het door 
de Raad vastgestelde plan van aanpak is op hoofdlijnen aangegeven aan welke 
activiteiten en projecten het geld wordt uitgegeven. Bij de uitvoering wordt dat 
nader ingevuld. 
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Vraag Naar aanleiding van de Perspectiefnota 2020 - 2023: Hoe zit het met die 100.000 
structureel extra en voor welk evenementen wordt die ingezet. Zijn het alleen 
evenementen in de binnenstad of is er ook een verdeling gemaakt (evenementen 
buiten de binnenstad). Graag ook uitleg geven hoeveel nu beschikbaar is voor 
evenementen, waar die voor worden ingezet, wat zijn de kernevenementen 
 

Fractie GroenLinks 

Antwoord Met de toe te kennen € 100.000 structureel houden we het huidige 
evenementenaanbod in stand conform onderstaande tabel. Uit de tabel blijkt ook 
hoeveel nu beschikbaar is voor evenementen en waar dat voor wordt ingezet. De 
evenementen die worden ondersteund zijn voor een groot deel evenementen in de 
binnenstad maar ook evenementen daarbuiten zoals de Ster van Zwolle, de 
Omloop van de IJsseldelta en het Bevrijdingsfestival. De kernevenementen zijn het 
Bevrijdingsfestival, het Stadsfestival, Zwolle Unlimited, de Halve marathon en de 
Ster van Zwolle.  
 
Subsidies 2019 toegedeeld aan de verschillende typen evenementen. 
 

 Vaste 
subsidie 

Eenmalige bijdrage in 
2019 

Totaal 2019 

Stadsfestival € 80.000  
 

€ 30.000 vernieuwende 
culturele initiatieven  
( stopt in 2019)  
€ 15.000 
ontwikkelingsplan 

€ 125.000 

Zwolle Unlimited € 70.000 € 15.000 
ontwikkelingsplan 

€ 85.000 

BFO € 50.000 € 15.000 
ontwikkelingsplan 

€ 65.000 

Ster van Zwolle € 25.000  € 25.000 

Halve marathon € 30.000  € 30.000 

Omloop van de 
IJsseldelta 

€   6.500  €   6.500 

Stratenfestival € 32.000 - € 32.000 

Winters Zwolle € 80.000  € 80.000 

Koningsdag (Buro 
Ruis, HESZ en 
Oranjepret) 

€ 31.000 - € 31.000 

Sinterklaas 
/Carnaval 

€ 11.250 - € 11.250 

Zwolle Pride  € 20.000 € 20.000 

 € 415.750 € 95.000 € 510.750 
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Vraag Naar aanleiding van de Perspectiefnota 2020 - 2023: Kan worden aangegeven hoe 
de verdeling is van ruimte besparende maatregelen op subsidies tussen de 
verschillende instanties en welke ruimte er is gevonden op de verschillende 
verordeningen ? 

Fractie GroenLinks 

Antwoord Op basis van de door de subsidierelaties aangeleverde financiële cijfers, is in beeld 
gebracht hoe instellingen die substantieel subsidie ontvangen, ervoor staan. Deze 
analyse is gedaan op basis van instellingen die op alle drie hieronder genoemde 
kengetallen (ruim) boven de norm scoren: 

 Een liquiditeit van meer dan 1,3: Liquiditeit laat zien hoe goed een instelling in 
staat is om aan zijn betalingsverplichtingen te voldoen. 

 Een solvabiliteit van meer dan 0,3: Solvabiliteit laat zien hoe de verhouding 
tussen eigen en vreemd vermogen zit.  

 Een positief bedrijfsresultaat: Het derde beoordelingscriterium is een positief 
bedrijfsresultaat over meerdere aaneengesloten jaren. 

 
Hieronder is aangegeven welke van de instellingen die goed scoren op de drie 
kengetallen, niet geindexeerd worden in 2020. Daarbij wordt aangegeven wat de 
omvang van hun jaarsubsidie is en wat daarbij het effect van niet indexeren is. 

 Travers; omvang jaarsubsidie = € 5.880.000, effect niet indexeren = € 147.000 

 Fundatie; omvang jaarsubsidie = € 717.000, effect niet indexeren = € 17.925 

 Hedon; omvang jaarsubsidie = € 1.243.000, effect niet indexeren = € 31.075 

 Stichting Ateliers Zwolle; omvang jaarsubsidie € 141.500, effect niet indexeren 
= € 3.538 

 Stichting Wijz; omvang jaarsubsidie = € 1.172.000, effect niet indexeren = € 
29.300 

 Wijkcentrum de Bolder; omvang jaarsubsidie = € 39.000, effect niet indexeren 
= € 975 

 Wijkcentrum de Enk; omvang jaarsubsidie = € 82.000, effect niet indexeren = € 
2.055 

 
Daarnaast worden enkele regelingen inhoudelijk opnieuw beoordeeld, waarbij een 
financiële taakstelling als resultaatverplichting wordt meegegeven: 

 Regeling amateurkunst: te realiseren resultaat = € 7.000 

 Regeling jeugd en jongeren; te realiseren resultaat = € 2.000 

 Regeling wijkaccommodatie beleid; te realiseren resultaat = € 21.000 

 Regeling wijkorganisatie (wijkverenigingen); te realiseren resultaat = € 4.000 

 Regeling maatschappelijk opvang; te realiseren resultaat = € 41.000 
  

Vraag Naar aanleiding van de Jaarstukken 2018, programma 5: Wat wordt er bedoeld 
met: ‘Daarnaast faciliteren wij de eigen organisatie om de circulaire ambities 
steviger te positioneren in bijvoorbeeld de gemeentelijke inkooptrajecten ’. 

Fractie GroenLinks 

Antwoord Als gemeente hebben we het convenant Maatschappelijk Verantwoord Inkopen 
ondertekend, waarbinnen circulair één van de onderwerpen is. Daarnaast volgen 
we als gemeente waar mogelijk de ambitie van de Rijksoverheid als het gaat om 
de circulaire ambities. De Rijksoverheid wil in 2020 10% circulair inkopen. In 
diverse aanbestedings- en inkooptrajecten is circulair een belangrijk item. Voor de 
specifieke begeleiding en specialistische kennis van de keten huren wij indien 
nodig kennis in om een goede balans te vinden tussen circulair en economisch. 
Denk hierbij aan de huidige aanbesteding van ons bedrijfsafval wat via de Rapid 
Circulair Contracting methodiek uitgevoerd gaat worden. Externe specialistische 
kennis is nodig omdat ontwikkelingen en innovaties in diverse sectoren zich 
momenteel snel opvolgen. Verder willen we waar mogeljk ook 'launching customer' 
zijn voor circulaire innnovaties uit de Regio Zwolle, zoals de Dutchfiets waarvan wij 
er nu twee in bruikleen hebben. Hiervoor ontvangt de betrokken ondernemer een 
vergoeding.  
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Vraag Naar aanleiding van de Jaarstukken 2018:  

 Wordt senshagen gebruikt bij het maken van datagedreven beleidskeuzes? 

 Tot hoe lang loopt de pilot senshagen nog? 

 Wanneer word er geanalyseerd wat de pilot opgeleverd heeft? 
 

Fractie GroenLinks 

Antwoord Wordt senshagen gebruikt bij het maken van datagedreven beleidskeuzes? 
SensHagen is er op gericht om het lokale klimaat inzichtelijk te maken en inwoners 
te betrekken bij klimaatverandering. Met meten verzamel je vooral data een 
vervolgstap is het analyseren van die data zodat je beter begrijpt wat de metingen 
inhouden. Vervolgens kun je hier interventies aan koppelen. Dat is uiteindelijk 
zeker iets waar we naar toewerken. Zo gaan KNMI en RIVM de data gebruiken in 
hun modellen.  Op basis van de uitkomsten bepaal je dan evt vervolgstappen. 
 
Tot hoe lang loopt de pilot senshagen nog? 
Het project SensHagen heeft geen einddatum. Aangezien we monitoren is het van 
belang dat er over een langere termijn gemeten wordt zodat je kunt zien wat de 
impact is van al die veranderingen die plaatsvinden(klimaat, bebouwing, groeien 
van het groen etc.) 
 
Wanneer word er geanalyseerd wat de pilot opgeleverd heeft? 
We sturen bij op de momenten dat het nodig is. daarnaast hebben we begin juni (1 
jaar SensHagen) een evaluatiemoment gehad met betrokken partners zoals KNMI, 
RIVM en Esri Nederland. 
 

  

Vraag In de beslisnota: Inzet budget brede school voor ondersteuningsteams op scholen 
staat het volgende: 
Financiën  
Het budget brede scholen bedraagt € 134.023. Door dit budget in te zetten als 
dekking voor de extra inzet van jeugd- en gezinswerkers in de 
ondersteuningsteams op de scholen (100% van de scholen  
Primair en Voortgezet Onderwijs werkt per 1 januari 2019 met een 
ondersteuningsteam) kunnen we een groter deel van die inzet financieel structureel 
verankeren. Hiermee is rekening gehouden in de  
voorstellen aan de gemeenteraad voor een vervolginvestering toegang jeugd in de 
Perspectiefnota 2020-2023. De benodigde vervolginvestering valt hierdoor lager 
uit. Bovendien realiseren we daarmee  
versneld een verdere structurele verankering van de ondersteuningsteams. 
Aangezien de brede schoolmiddelen ook al beschikbaar zijn in 2019, kan een 
bedrag van € 134.023 ten laste van het incidentele  
budget investering toegang jeugd vrijvallen. Die aanpassing zullen wij verwerken in 
Berap 2/2019.  
 
Nu is mijn vraag: Wat zijn de kaders voor dit budget? En (hoe) verantwoorden de 
scholen dit budget? 
 

Fractie GroenLinks 

Antwoord Het budget wordt niet ter beschikking gesteld aan het onderwijs, maar het is 
dekking voor de jeugd- en gezinswerker van het Sociaal Wijkteam. Met alle 
scholen hebben we afspraken hoeveel uur de jeugd- en gezinswerker per school 
wordt ingezet 
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Vraag Naar aanleiding van de Jaarstukken 2018: Kan uitbreiding van senshagen over de 
gehele stad een betere uitgangspositie geven bij het maken van datagedreven 
beleidskeuzes? 
 

Fractie GroenLinks 

Antwoord Het ligt er aan wat je wil bereiken en welk inzicht je nodig hebt. Stel dat je wilt 
weten wat de impact is van klimaatverandering over de hele stad en wat de 
verschillen zijn tussen Stadshagen en bv Assendorp of Aa-Landen, dan is het 
zeker zinvol om het projectgebied te vergroten. Met de inrichting van SensHagen is 
hier altijd rekening mee gehouden dus het is zeer goed op te schalen. Uiteraard 
moeten er dan meer sensoren bijkomen en is opschaling het vooral een financiële 
uitdaging. Verder kun je het ontwikkelde concept ook voor andere vraagstukken 
inrichten. Stel dat je in Assendorp iets rondom parkeren wil gaan doen en je wilt 
inzicht krijgen in parkeerdruk en je gaat sensoren uitrollen die gaan meten of een 
parkeerplek bezet is of niet. Dan kun je de bouwstenen(Hub, IoT, dataportaal, 
samenwerking tussen betrokken partijen) van SensHagen inzetten voor een nieuw 
vraagstuk in een andere wijk. 

 


